

MARKING ARMENIA'S ANNIVERSARY AT MONTRÉAL CITY HALL

Posted on September 18, 2011 by keghart.com



Category: [Opinions](#)





Montreal, September 22, 2011 – Members of the Armenian community were graciously received at the Montreal City Hall by Montreal Mayor Gérald Tremblay and the Chairman of the Council, Mr. Harout Chitilian to mark the 20th anniversary of the independence of the Republic of Armenia and the 50th anniversary of the arrival of Armenian immigrants in Montreal. The reception followed the exhibition "Bonjour l'Arménie" presented at the City Hall between August 23 and September 7, 2011.



Montreal, September 22, 2011 – Members of the Armenian community were graciously received at the Montreal City Hall by Montreal Mayor Gérald Tremblay and the Chairman of the Council, Mr. Harout Chitilian to mark the 20th anniversary of the independence of the Republic of Armenia and the 50th anniversary of the arrival of Armenian immigrants in Montreal. The reception followed the exhibition "Bonjour l'Arménie" presented at the City Hall between August 23 and September 7, 2011.

The participants were honored by the presence of many distinguished guests such as the new Ambassador of the Republic of Armenia to Canada, His Excellency Armen Yeghanyan, and several representatives of the consular corps from Russia, China, Japan, Egypt, Iraq, Portugal and Jamaica. They were joined by leaders of the Armenian Communities of Montreal, Laval, Toronto, Vancouver and His Eminence Bishop Bagrat Galstianian, Primate of the Armenian Apostolic Church of Canada as well as several representatives of the religious communities.

In addition several elected officials joined the community to celebrate these historic milestones such as members of the executive committee of the City, Mrs. Mary Deros and Mr. Alan DeSousa, the leader of the Official Opposition, Mrs. Louise Harel, Councillors Mr. Aref Salem, Mr. Frantz Benjamin, Mr. Étienne Brunet, Mr. Marc-André Gadoury and Mr. Francois Robert and longtime city councilor and former president of the executive committee of Montreal, Mrs. Noushig Eloyan. The master of ceremony was the chief of staff of the Mayor of Montreal, Mr. Agop Evereklian. The evening concluded with three performances of traditional Armenian dances by "Garni" group.

The festivities were held under the auspices of the Memorandum of Understanding Agreement signed in October 2010 between the cities of Montréal and the Armenian capital, Yerevan. The cities had already signed a sister city agreement in 1998.

Source:

Gregory Kunz

(514) 872-6276

Accueil de la Communauté Arménienne à l'hôtel de Ville de Montréal

Montréal, Le 22 septembre 2011 – En la présence du maire de Montréal, M. Gérald Tremblay et de celle du Président du Conseil de la Ville, M. Harout Chitilian les membres de la Communauté Arménienne ont été reçus à l'hôtel de ville de Montréal à l'occasion du 20e anniversaire de l'indépendance de la République d'Arménie et du 50e anniversaire de l'arrivée des premiers immigrants arméniens à Montréal. Cette réception faisait suite à l'exposition « Bonjour l'Arménie » présentée entre le 23 août et 7 septembre 2011 dans le hall d'honneur de l'hôtel de ville de Montréal. Lors de la réception, notons la première visite du nouvel ambassadeur de la République d'Arménie au Canada, Son Excellence monsieur Armen Yeghanyan, ainsi que la présence de plusieurs représentants du corps consulaire notamment de la Russie, de la Chine, du Japon, de l'Égypte, de l'Irak, du Portugal et de la Jamaïque; des leaders des Communautés Arméniennes de Montréal, Laval, Toronto et Vancouver ainsi que plusieurs représentants de la communauté religieuse dont Son Éminence L'Évêque Bagrat Galstianian, Primat de l'Église Apostolique Arménienne du Canada.

Plusieurs élus municipaux Montréalais se sont également joints à la Communauté Arménienne pour célébrer ce moment historique dont les membres du comité exécutif de la Ville, Mme Mary Deros et M. Alan DeSousa, la chef de l'opposition officielle, madame Louise Harel, les Conseillers Aref Salem, Frantz Benjamin, Étienne Brunet, Marc-André Gadoury et François Robert ainsi que l'ancienne présidente du comité exécutif de la Ville de Montréal, Mme Noushig Eloyan. Le maître de cérémonie était le directeur de cabinet du maire de Montréal, M. Agop Evereklian, arménien d'origine. La soirée s'est terminée par une performance de la troupe de danse folklorique «**GARNI**».

Rappelons que la Ville de Montréal a signé un protocole d'entente en octobre 2010 avec la capitale arménienne, Erevan, faisant suite au jumelage entre les deux villes conclut en 1998.

Source :

Grégory Kunz

(514) 872-6276

Click on a picture below to start the slide show:

